

**Booking.com – ila Bank Benefits**  
**Terms and Conditions**

- The discount is available to all ila Bank Debit and Credit Cards and is valid from 30 March 2023 - 15 December 2023 through the dedicated link via the ila Bank app
- Customers who select 'Pay at the property' will not be eligible for an Instant Reward.
- Customers have to select a property with 'Discount Badge' to be eligible for an Instant Reward.
- Bookings made through the Booking.com app or Booking.com direct are not eligible for this promotion.
- Canceled and "no show" bookings are not eligible to get the discount.
- Taxes and other fees and charges may not be taken into account for the calculation of the final reward. The final reward is subject to the exchange rate.
- Accommodations that do not accept credit cards are not eligible for the offer. These are accommodations that only accept cash as a mode of payment and do not have a "Instant Discount" badge displayed on their listing.
- The offer is subject to the terms and conditions of Booking.com. In case of dispute, the decision of Booking.com and ila Bank shall be final.
- All conditions of the promotion must be met at the time the booking is made; no retroactive claims will be allowed.

- يسري الخصم فقط عند استخدام بطاقات بنك "إلى" للخصم المباشر والائتمانية من 1 مارس 2023 - 15 ديسمبر 2023 عن طريق الرابط المخصص في تطبيق بنك "إلى".
- العملاء الذين يختارون "الدفع في مكان الإقامة" لن يكونوا مؤهلين للحصول على خصم فوري.
- يتعين على العملاء اختيار فندق يحمل "شارة الخصم" ليكونوا مؤهلين للحصول على الخصم الفوري.
- الحجوزات التي تتم من خلال تطبيق Booking.com أو الحجز المباشر من Booking.com غير مؤهلة لهذا العرض الترويجي.
- الحجوزات الملغية والتي لا يحضرها العميل غير مؤهلة للحصول على العرض.
- قد لا تؤخذ الضرائب والرسوم والمصاريف الأخرى في الاعتبار لحسب الخصم النهائي. يخضع الخصم النهائي لسعر الصرف.
- أماكن الإقامة التي تقبل الدفع النقدي فقط ولا تقبل البطاقات الائتمانية ليست مؤهلة للعرض ولا يكون فيها شارة "الخصم الفوري".
- يخضع العرض لشروط وأحكام Booking.com. في حالة النزاع ، يكون قرار Booking.com و بنك "إلى" نهائياً.
- يجب استيفاء جميع شروط العرض في وقت الحجز. لن يُسمح بأي مطالبات بأثر رجعي.